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Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 
Indkaldelse til møde d. ______21/10-2024_______ klokken 17.00-20.00 

 

Deltagere:  

• Troels Lam Mathiassen (formand og mødeleder), Jonny Krogh, Lone Bilgaard (næstformand), Mette Kjølby 

Severinsen (suppleant), Rene Borup Dehn (medarbejderrep.) , Mads Vejen (sekretær/referent), Nicoline 

Hansen (suppleant), Rie Weinkouff,  Tina Mørch (medarbejderrep.), Mai Birk Nielsen – referant 

Fraværende:  Jonny Krogh,  

Referat noteres under hvert punkt med kursiv 

Dagsordens punkt Ansvarlig for 
punkt 

Aftale/beslutning/ 
Konklusion (OBS! hvert punkt afsluttes med godkendt 

til referat) 
1.Elevrådets 10 min.  Elevråd Første punkt på dagsorden er afhængig af om elevrådet har 

indhold til punkt. Hvis ikke springer vi straks til pkt. 2.  
 
ingen punkt til dette møde 
 

2. Bekymringsskriv og 
dialogmødet d. 26/11 

Troels, Lone 
 

Status 
 
Der arbejdes videre på det 

3. Trælegehus på 
Bakken 

Jonny Vi har et nedrivningsklar legehus i træ som efterhånden er så 
råddent, slidt at det skal nedrives. Kan der nedsættes et lille 
udvalg – status v. Jonny 
 
Legehuset står endnu, men Jonny har givet besked, at han kan 
folk, der gerne vil hjælpe. 
Der arbejdes også videre på reparationer af legeplads for 
indskolingen 

2. Fondsansøgnings-
gruppen, kort status 

Nicoline, Mads Orientering om igangværende ansøgning(er) 

Udvalget har holdt møde bl.a. om, hvad de ønsker, så lege-
/ udeområdet er for hele byen. 
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3. Forældremøder Mads, Rene, 
Mai og Tina 

Tilbagemeldinger fra faserne vedr. forældremøder, 
indhold. Er forældrene optaget af noget bestemt her evt. 
vedrører skolebestyrelsen?  

Lejrskole og Skolerejser opleves som værende en tradition, 
man fortsat ønsker. Der stilles bl.a. spørgsmål, hvordan 
klasserne selv må tjene penge til skolerejserne. 

Der arbejdes undersøgende på, om vi kan åbne en 
skolebod igen på skolen – hvor et overskud kan gå til 
skolerejse. Mads modtager et udkast til, hvordan det 
økonomisk kan se ud for næste skoleår. Der er opbakning 
til skolebod fra skolebestyrelsen.  

Ønske om at skolen kan give lidt mere information om 
MakerSpace 

Mai tager dialog med Christina Bech om UE-vejledning, 
forældremøder. Tid på oplæg osv. 

God respons om mobilfriskole 

 

4. Kort fra ledelsen Mads, Mai Mads orienterer kort om:  
 

- Kommunens fælles børnesyn – Børn & Unge gør 
det godt – under de omstændigheder og rammer 
de er i 

- Hvordan udmøntes børnesynet på Torslev skole, 
kursusforløb v. Jakob Lentz m.m. 

- Fra politisk side: Frisættelse af folkeskolen og mere 
indflydelse til skolebestyrelserne – link: 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-
maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-
kvalitetsprogram/frisaettelse-af-folkeskolen-og-
mere-indflydelse-til-skolebestyrelserne 

 
Hvordan pågar arbejdet i Frederikshavn kommune? 
Mads orienterer 

 
Skoleledere går snart i gang med at arbejde sammen i 
gruppe med fokus på, hvad skal vi gøre mere af. Hvad skal 
vi ændre. 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/frisaettelse-af-folkeskolen-og-mere-indflydelse-til-skolebestyrelserne
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/frisaettelse-af-folkeskolen-og-mere-indflydelse-til-skolebestyrelserne
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/frisaettelse-af-folkeskolen-og-mere-indflydelse-til-skolebestyrelserne
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/frisaettelse-af-folkeskolen-og-mere-indflydelse-til-skolebestyrelserne
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Torslev skole har konverteret understøttende UV til 2. lær, 
og har allerede så kort skoledag som muligt i forhold til 
undervisningsnormen. 
 
Skolebestyrelse bliver inddraget mere.  
 
 
Før efterårsferien var alle medarbejdere til oplæg om Low 
arousal, og hvordan det flugter med det kommunale 
børnesyn. 
 
Kunne børnesyn præsenteres på skolefesten.? En del 
forældre vil gerne have et mere konkret kendskab til det. 

5. Mobilpolitik og 
frikvarterer 

Mads, Rene, 
Mai og Tina 

Bestyrelsen er nysgerrige på hvordan det går i 
frikvarterne? 
 

- Fodbold, net i mål 
- Aktiviteter i pauserne? 
- Skal ”vennerne” inddrages ift. indkøb af bat m.m. 

til bordtennis? 
 
Der er købt fodboldnet. Der er sat nye mål op på den lille 
plads. 
Elevrådet har købt bordtennisbat, som eleverne selv kan 
købe med håb om, at man passer bedre på sit eget. 
Biblioteket er tilgængeligt og må meget gerne benyttes i 
pauserne. Der må dog ikke spises.  
Eleverne indbydes til at komme med forslag til 
pauseaktiviteter. 
 
Skolebestyrelsen vil opfordre til man kan give donation til 
klasserne, fx brætspil, til skolefesten. 

Evt.   Det er ikke tilladt at forlade skolen i skoletiden 

 

Mads medbringer frugt og kaffe 


